

Møde i energi og miljøudvalget

Referat fra mødet d. 8. november hos Torben:

Tilstede: Niels, Torben og Anker

Afbud fra Ulla

1. Valg af referent

Anker

2. Referat fra sidste møde

Godkendt

Opfølgning fra sidst:

Søren Borch er kontaktet pr. mail var meget imødekommende men KE (Kbh. energi) er ikke klar.

3. Referat fra det seneste møde i den fælles arbejdsgruppe for energi & Miljø

Torben og Inger A. Nielsen vil skrive noget om, hvordan du bruger din fjervarme mest effektivt.

4. Møde med kommunen ang. Kloak- & vandplaner for området

Ang. Møde Jan B. Nielsen, mandag den 14. november kl. 16.00, hos Niels:

Gives der tilskud?

Faskiner, hvor kan de anvendes?

Anvendelse af regnvand til toiletter, hvad er økonomien.

Hvem skal betale nye og større kloakker?

Kan vi lave en samlet plan for afledning af vand for kvarteret?

Kan vi lave afledning af vand til eks. Beauvaisgrunden?

Hvad med at lave et regnvandsbassin på Beauvaisgrunden?

Må gaderne fungere som afvandingskanaler, og hvordan kan det etableres?

Hvad er faldet på vores kloaksystem?

Kan man lave det sådan at rendestenene lukker i mega regnvejr?

Hvad er kommunens plan de næste 5-10 år?

Flere spørgsmål modtages gerne

5. Beboermøde i Fælleshuset om hvordan man styrer opvarmningen i huset på den mest energirigtige måde.

Vand

Mødet sidst i januar

Niels tager kontakt med Beboerhuset.

6. Mødes med redaktionen af Gadespejlet.

Niels kontakter Peter om interview

7. Evt.

8. Næste møde

6., 12. el 13. dec.?

Hilsen Anker